
Äldrerådet i Staden Jakobstad  Protokoll 7.2.2024 
 
 
Tidpunkt: 7.2.2024 kl. 10.00-12.10 
 
Plats: Svenska gården 
 
Närvarande:  
Ulla Grönvall-Streng, ordförande 
Pentti Silvennoinen, vice ordförande  
Helena Ahlstrand 
Rauni Kuutti 
Anna-Maija Nylund 
Antero Varila (avlägsnade sig kl. 11.10) 
Tuomo Syri 
Bertel Widjeskog 
Kurt Hellstrand, sekreterare, stadsstyrelsens representant 
 
Gäst: Stadsutvecklingsdirektör Mika Hakosalo 
 

   
    

1. Mötet öppnas  
 
              Ordföranden öppnade mötet kl. 10.00 och hälsade välkommen 
  

2. Beslutsförhet  
 
              Konstaterades att alla ordinarie medlemmar var på plats 
  

3.  Godkännande av föredragningslistan  
 
               Föredragningslistan godkändes i föreliggande form 

  
4. Val av protokolljusterare 

 
              Till protokolljusterare valdes Tuomo Syri. Protokollet justeras på nästa möte. 

  
5. Rapport från välfärdsområdet   
  
       Ärendet bordlades 

  
6. Utvecklingsdirektör Mika Hakosalo informerar 

 
              Äldrerådet hade inbjudit stadsutvecklingsdirektören Mika Hakosalo för  
              information och diskussion om aktuella ärenden. Hakosalo inledde med en  
              presentation av sitt uppdrag som stadsutvecklare. 
 



             Hakosalo redogjorde bland annat för projektet ”Grön omställning”, för vilket   
Miljöministeriet beviljat staden Jakobstad projektpengar. Enligt Hakosalo 
kommer den planerade vindkraftsparken Laine att ha stor betydelse för staden. 

 
              Informerades också om energioptimeringen i fastigheter, Jakobstads trafikplan 

2040, med utvecklingsplaner för gång- och cykelnätet, och utvecklandet av 
kollektivtrafiken i staden. 

 
             Medelmmarna i äldrerådet framhöll behovet av förbättrade informationstjänster 

för den äldre befolkningen och vikten av att beakta de äldres synpunkter i 
planeringen av olika verksamheter. Äldrerådets fråga om varför svaren på rådets 
initiativ dröjer så länge förblev dock obesvarad. 

 
  

7. År 2023 till stadsstyrelsen inlämnade initiativ (bilaga)  
        
       Ärendet bordlades  
 
  
8. Ärenden för utlåtande av äldrerådet  

 
              Ärendet bordlades 
 

9. De äldres vecka 6-13.10.2024  
 
              Ärendet bordlades 
 
      10.   Kraft i åren projektet 2024  
 
               Ärendet bordlades 
  

11. Verksamhetsplanen år 2024  
 
        Ärendet bordlades 
  
12.  Verksamhetsberättelsen 2023    
 

               Ärendet bordlades 
  
13.  Övriga ärenden  
  

               Inga övriga ärenden behandlades på mötet 
 
14.  Nästa möte  

   
  Nästa möte hålls onsdagen den 21 februari kl. 10 i Svenska gården.  Vårens  
  andra möte tidigareläggs eftersom många ärenden måste bordläggas på  
  grund av tidsbrist. 

  



        15.   Mötet avslutas 
 
                Mötet avslutades kl. 12.10 eftersom både ordföranden och vice ordföranden var  
                tvungna att avlägsna sig. 
  
  

   
  

  
                Ulla Grönvall-Streng, ordförande                          Kurt Hellstrand, sekreterare  
 
 
 
                 Tuomo Syri, protokolljusterare 

  

 
           
  
   
   
 

 


